
  

Zápisnica  

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rišňovce  

 konaného dňa 29.06.2017  

 

 
Prí tomní:   

Poslanci  OZ 9/9:  Ing .  Marek Ardan(priš iel  o  17,20 hod.) ,  Ing.  Peter  Hrabárik,    

                          Mgr.  Mart in  Jánošík,  Danka Jánošíková,  Miroslav Juran,   

                          Frant išek Kaufman,  Jarmila Novosadová,  Zdena Zadrabajová,    

                          Ing.  Jana Ži tňáková,   

Neprítomní:         Karol  Laboš –  s tarosta obce ,  Ing.  Ladis lav Lauro –  HK obce  

Ďalší  prítomní:    Anna Hudáková–zamestnanec obce,  Ing.  S lavka Jankovičová  

                          -zamestnanec obce,  Jaroslava Durdiaková –zamestnanec obce,  

                          Helena Ziburová -r iadi teľka ZZ Rišňovce,  PaedDr.  Lenka  

                          Proksová –  r iadi teľka ZŠ s  MŠ Rišňovce,  Darina Sabová –  

                          ekonómka ZŠ s  MŠ Rišňovce  

Verejnosť:          4 občania   

 

 

K bodu 1  

Otvorenie zasadnutia,  určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice,  voľba 

návrhovej komisie,  kontrola uznesení  

 

     Rokovanie OZ otvori l  a  viedol  s tarostom poverený poslanec  obecného 

zastupi teľstva Ing.  Peter  Hrabárik .  Priví tal  prí tomných a  konštatoval ,  že na 

zasadnut í  je  prí tomných 8 poslancov ( Ing.  Ardan priš iel  neskôr o  17,20 hod. )  

a  obecné zastupi teľstvo je  uznášania schopné.  Je schopné pri j ímať nariadenia 

obce,  ktoré sa schvaľujú 3/5 väčšinou  všetkých poslancov.  Prezenčná l is t ina 

tvorí  prí lohu zápisnice.  Starosta obce Karol  Laboš a  kontrolór  obce Ing.  

Ladislav  Lauro  sa zasadnut ia nez účastni l i ,  bol i  ospravedlnení .  Ing.  Hrabárik 

urči l  zapisovateľa,  overovateľov zápisnice a  navrhol  členov návrhovej  komisie .  

Zároveň prečí tal  predložený program zasadnut ia OZ a  previedol  kontrolu 

plnenia uznesení ,  bol i  splnené.   

 

Uznesením č.  168/2017 OZ berie na vedomie:  

Overovateľov zápisnice:  Ing.  Jana Ži tňáková,  Jarmila Novosadová  

Zapisovateľku: Anna Hudáková  

Schvaľuje:  

Návrhovú komisiu: Frant išek Kaufman,  Miroslav Juran  

   na rokovaní  OZ je prí tomných 8 poslancov  

 
Hla so v a nie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Miro s lav  J uran ,  F r an t i še k  Ka ufma n ,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  
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K bodu 2  

Schválenie programu zasadnutia OZ    

 

Program:  

 

1.  Otvorenie zasadnut ia ,  určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice,  

voľba návrhovej  komisie,  kontrola uznesení  

2 .  Schválenie programu zasadnu t ia  OZ 

3.  Schválenie Záverečného účtu obce Rišňovce za rok 2016,  Hodnot iaca  

správa programového rozpočtu obce  Rišňovce k  31.12 .2016,  Plnenie 

rozpočtu obce k  31.12.2016,  Stanovisko hlavného kontrolóra 

k Záverečnému účtu obce Rišňovce  

4 .  Schválenie inventarizácie k 31.12.2016 a návrhu na vyradenie majetku  

5 .  Schválenie Rozpočtového opatrenia č.  4 /2017  

6 .  Plán práce hlavného kontrolóra na II.  po lrok 2017  

7 .  Schválenie návrhu VZN č.  1/2017 o  vyhradení  miesta na umiestňovanie 

volebných plagátov počas volebnej  kampane  

8 .  Rôzne  

9 .  Diskusia  

    10.  Záver  

 

Uznesením č.  169/2017 OZ schvaľuje  

  Ing.  Petrom Hrabárikom predložený program rokovania  

 
Hla so v a nie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Mi ro s l av  J uran ,  Fran t i še k  Ka ufma n,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

K bodu 3  

Schválenie Záverečného účtu obce Rišňovce za rok 2016,  Hodnotiaca  správa 

programového rozpočtu obce Rišňovce k  31.12.2016,  Plnenie rozpočtu obce 

k 31.12.2016,  Stanovisko hlavného kontrolóra k  Záverečnému účtu obce 

Rišňovce  

 

     S  návrhom záverečného účtu obce  oboznámila poslancov účtovníčka p .  

Hudáková.  Písomný materiá l  dostal i  poslanci  v  dostatočnom časovom predst ihu 

na preštudovanie.  Prí lohou návrhu záverečného účtu je  aj  hodnot iaca správa 

programového rozpočtu a  plnenie rozpočtu.  Účtovníčka predloži la  aj  s tanovisko 

hlavného kontrolóra  k  návrhu záverečného účtu.  Keďže  nebol i  k  predloženým 

materiálom zo s t rany poslancov ž iadne dotazy,  dal  predsedajúci  hlasovať.  

Dokumenty tvoria prí lohu tej to  zápisnice.  

 

Uznesením č.  170/2017 OZ schvaľuje  

  Záverečný účet  obce Rišňovce a  celoročné  hospodárenie  za  rok 2016  bez  

výhrad  
Hla so v a nie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Miro s lav  J uran ,  F r an t i še k  Ka ufma n,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  
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Uznesením č.  171/2017 OZ schvaľuje  

  Prevod zostatku f inančných operáci í  do rezervného fondu vo výške 

190 329,91 EUR 

 
Hla so v a nie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Miro s lav  J uran ,  F r an t i še k  Ka ufma n,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

Uznesením č.  172/2017 OZ berie na vedomie  

  Hodnotiacu správu programového rozpočtu obce Rišňovce  k  31.12.2016 

 
Hla so v a nie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Miro s lav  J uran ,  F r an t i še k  Ka ufma n,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

 

Uznesením č.  173/2017 OZ berie na vedomie  

  Plnenie rozpočtu obce k  31.12.2016  

 

 
Hla so v a nie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Miro s lav  J uran ,  F r an t i še k  Ka ufma n,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

Uznesením č.  174/2017 OZ berie na vedomie  

  Stanovisko hlavného kontrolóra k  Záverečnému účtu obce Rišňovce  

 
Hla so v a n ie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Miro s lav  J uran ,  F r an t i še k  Ka ufma n,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 
 

 

K bodu 4 

Schválenie inventarizácie k  31.12.2016 a návrhu na vyradenie majetku  

 

     S  Inventarizačným zápisom z  inventarizácie vykonanej  ku dňu účtovnej 

závierky k  31.12.2016 a  návrhom na vyradenie oboznámila poslancov 

účtovníčka obce p.  Hudáková.  Fyz ická a  dokladová inventúra majetku,  

záväzkov,  rozdielu majetku a  záväzkov bola vykonaná v  období  od 2.1.2017 do 

25.1.2017.  Oba materiá ly dostal i  poslanci  písomne.  Ing.  Ži tňáková mala dotaz ,  

či  inventarizácia bola v  poriadku,  na čo  dostala kladnú odpoveď.  Keďže nebol i  

vznesené ďalš ie pripomienky,  predsedajúci  dal  hlasovať.  Dokumenty tvoria  

prí lohu zápisnice.  

 

Uznesením č.  175/2047 OZ berie na vedomie  

  Inventarizačný zápis  z  inventarizácie vykonanej  ku  dňu účtovnej  závierky 

k 31.12.2016 
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H la so v a nie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Miro s lav  J uran ,  F r an t i še k  Ka ufma n,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

Uznesením č.  176/2017 OZ schvaľuje  

  Návrh na vyradenie majetku k  31.12.2016 

 
Hla so v a nie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Miro s lav  J uran ,  F r an t i še k  Ka ufma n,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

 

K bodu 5  

Schválenie rozpočtového opatrenia č.  4/2017  

 

     S  Rozpočtovým opatrením č.  3/2017 zo dňa 31.5.2017 oboznámila poslancov 

účtovníčka p.  Hudáková.  Jedná sa o  úpravu rozpočtu o  poskytnuté účelové 

dotácie (nenormatívne f inančné prostr iedky na škols tvo –  dopravné,  vzdelávacie 

poukazy,  vratka dotácie na  školu v  pr írode) v  celkovej  výške 1  569,00 EUR. 

Rozpočet  po tomto rozpočtovom opatrení  bol  upravený na s t rane prí jmov aj  

výdavkov na celkovú výšku 1  296 077,00 EUR. Nakoľko sa jedná o  účelovú 

dotáciu ,  OZ berie RO iba na vedomie.  

 

     Ďalej  účtovníčka predloži la  návrh  rozpočtového opatrenia č.  4/2017 zo dňa 

14.6.2017,  kde je  navrhnuté  navýšenie prí jmov aj  výdavkov vo výške 8  160,00 

EUR. Opatrenie  je  vypracované v  sú lade so  skutočným plnením prí jmov 

a potreby čerpania výdavkov.  Po úprave bude celková výška prí jmov a  výdavkov 

1 304 237,00 EUR. Poslanci  dostal i  obe  rozpočtové opatren ia v  písomnej  forme 

a keďže nebol i  žiadne pripomienky,  dal  predsedajúci  hlasovať.  Opatrenia tvo r ia  

prí lohu tej to  zápisnice.  

 

Uznesením č.  177/2017 OZ berie na vedomie  

  Rozpočtové opatrenie č.  3/2017  

 
Hla so v a nie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Miro s lav  J uran ,  F r an t i še k  Ka ufma n,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

 

Uznesením č.  178/2 017 OZ schvaľuje  

  Rozpočtové opatrenie č.  4/2017  

 
Hla so v a nie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Miro s lav  J uran ,  F r an t i še k  Ka ufma n,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  
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K bodu 6 

Plán práce hlavného kontrolóra na II .  polrok 2017  

 

     Plán práce hlavného kontrolóra  na  II.  polrok 2017  predloži la  účtovníčka 

obce p.  Hudáková a  poslanci  OZ ho zobral i  na vedomie.  

 

Uznesením č.  179/2017 OZ berie na vedomie  

  Plán práce hlavného kontrolóra na II.  po lrok 2017  

 
Hla so v a nie :  za  8  p o s lanco v  ( In g .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t i n  J áno š ík ,  Danka  J áno š í ko vá ,   

                                        Miro s lav  J uran ,  F r an t i še k  Ka ufma n,  J a r mi la  No vo sad o vá ,   

                                        Zd ena  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ži tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

 

K bodu 7 

Schválenie  návrhu VZN č.  1/2017 o  vyhradení  miesta na umiestňovanie 

volebných plagátov počas volebnej kampane  

 

     Poslanci  obdržal i  Návrh VZN obce Rišňovce č.  1/2017,  ktorým sa  

vyhradzuje miesto na umiestňovanie volebných plagátov na verejnom 

priest ranstve v  obci  Rišňovce počas volebnej  kampane pre  voľby do NR SR, 

Európskeho parlamentu ,  voľby do orgánov samosprávnych krajov a  voľby do 

orgánov samosprávy obcí  a  keďže k  nemu nemali  ž iadne d oplňujúce poznámky ,  

dal  predsedajúci  hlasovať.  

 

Uznesením č.  180/2017 OZ schvaľuje  

  VZN obce Rišňovce č.  1/2017,  ktorým sa vyhradzuje miesto na 

umiestňovanie volebných plagátov na  verejnom priest ranstve v  obci  

Rišňovce počas volebnej  kampane pre voľby do NR  SR, voľby do 

Európskeho parlamentu,  voľby do orgánov samosprávnych krajov a  voľby 

do orgánov samosprávy obcí  

 
Hla so v a nie :  za  9  p o s lanco v  ( In g .  Marek  Ard an ,  I ng .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t in  J áno š í k ,    

                                        Danka  J áno š íko v á ,  Mi ro s l av  J uran ,  F r a n t i šek  Ka u fma n,   

                                        J a rmi la  No vo sad o vá ,  Zd e na  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ž i tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

 

 

K bodu 8 

Rôzne  

 

     Obecné zastupi teľstvo prejednalo nas ledovné ž iadost i :  

 

Ing.  Branislav Škodák,  Rišňovce 53  –  žiadosť  o  odpustenie vodného 

a stočného za  I.  polrok 2017 z  dôvodu havárie na odvzdušňovacom vent i le ,  

ktoré spôsobi lo únik vody 458 m3 –  OZ doporučuje preveriť  haváriu správcom 

vodovodu a na najbl ižšom zasadnut í  rozhodne o  vyr iešení  ž iadost i  
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Uznesením č.  181/2017 OZ schvaľuje  

  preveriť  príčinu havárie správcom vodovodu ( Ing.  Jozef  Vyskoč 

EKOSTAVING Nitra)  a  na základe výs ledku na najbl ižšom zasadnut í  OZ 

rozhodne o  r iešení  ž iadost i   

 

   
Hla so v a nie :  za  9  p o s lanco v  ( In g .  Marek  Ard an ,  I ng .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t in  J áno š í k ,    

                                        Danka  J áno š íko vá ,  Mi ro s l av  J uran ,  F r a n t i šek  Ka u fma n,   

                                        J a r mila  No vo sad o vá ,  Zd e na  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ž i tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

 

 

Ing.  Erika Petrášová,  Rišňovce č.  44  –  žiadosť  o  predbežné vyjadrenie obce 

k stavbe rodinného domu na parcele  č.  1049/263 k.ú.  Rišňovce.  Jedná sa 

o pozemok  -  záhradu p.  Gabriely Prosnanovej .  Rodinný dom by ležal  

v int ravi láne obce –  OZ nemá námietky k  výstavbe rodinného domu na parcele 

čís lo  1049/263 ,  pokiaľ  bude spĺňať  všetky podmienky stavebného zákona .  

 

Uznesením č.  182 /2017 OZ schvaľu je  

  vydanie kladného s tanoviska k  výstavbe RD na p.č.  1049/263 v  k.ú. 

Rišňovce Ing.  Erike Petrášovej ,  pokiaľ  budú splnené všetky podmienky 

s tavebného zákona  

 

 
Hla so v a nie :  za  9  p o s lanco v  ( In g .  Marek  Ard an ,  I ng .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t in  J áno š í k ,    

                                        Danka  J áno š íko vá ,  Mi ro s l av  J uran ,  F r a n t i šek  Ka u fma n,   

                                        J a rmi la  No vo sad o vá ,  Zd e na  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ž i tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

 

Ing.  Michal  Šimora,  Rišňovce č.  116  –  žiadosť  o  súhlasné s tanovisko obce  

k výstavbe rodinného domu na parcele č .  356/1 –  OZ nemá námietky k  výstavbe 

RD na p.č.  356/1,  pokiaľ  budú dodržané podmienky s tavebného zákona  

 

Uznesením č.  183 /2017 OZ schvaľuje  

  vydanie súhlasného s tanoviska Ing.  Michalovi  Šimorovi ,  Rišňovce č.  116 

k výstavbe RD na parcele č.  356/1 k.ú.  Rišňovce,  pokiaľ  budú dodržané 

podmienky s tavebného zákona  

 

 
Hla so v a nie :  za  9  p o s lanco v  ( In g .  Marek  Ard an ,  I ng .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t in  J áno š í k ,    

                                        Danka  J áno š íko vá ,  Mi ro s l av  J uran ,  F r a n t i šek  Ka u fma n,   

                                        J a rmi la  No vo sad o vá ,  Zd e na  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ž i tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  
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Ing.  Janka Biel iková,  Rišňovce 672  –  žiadosť  o  potvrdenie vlastníctva p.č.  

1114/2 (obec Rišňovce) a  informovanie p.  Margi ty Kukučkovej  o vlastníctve 

tej to  parcely –  medz i  pozemkami p.  Biel ikovej  a  p.  Kukučkovej  sa nachádza p.č.  

1114/2 vo vlastníctve obce Rišňovce,  ktorú užíva p.  Kukučková 

a pravdepodobne sa  mylne domnieva,  že pozemok patr í  jej .  Pán Vladimír  

Kukučka obťažuje rodinu Biel ikovú nevhodným správaním, urážkami,  vyhráža  

sa a  ničí  ich majetok  –  OZ doporučuje informovať p.  Kukučkovú o  vlastníctve 

parcely 1114/2 a ponúknuť jej  odpredaj .  Správanie p.  Kukučku je potrebné 

ohlásiť  na  pol íciu ,  ktorá pries tupok postúpi  na Okresný úrad v  Ni t re,  kde bude 

r iešený.    

 

Uznesením č.  184 /2017 OZ schvaľuje  

  písomne informovať p.  Margi tu Kukučkovú,  že parcela č.  1114/2,  ktorú 

užíva ,  je  vlastníctvom obce Rišňovce a  ponúknuť je j  odpredaj ,  p ísomne 

informovať Ing.  Bie l ikovú o  r iešení  jej  oznámenia   

 
Hla so v a nie :  za  9  p o s lanco v  ( In g .  Marek  Ard an ,  I ng .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t in  J áno š í k ,    

                                        Danka  J áno š íko vá ,  Mi ro s l av  J uran ,  F r a n t i šek  Ka u fma n,   

                                        J a rmi la  No vo sad o vá ,  Zd e na  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ž i tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

 

Jozef  Zeman a  manž.  Jana Zemanová,  Rišňovce č.  99  –  žiadosť  o  odkúpenie 

obecného pozemku p.č.  1107 v  k.ú.  Rišňovce o  výmere 187 m2,  ktorá priamo 

susedí  s  ich pozemkom a  je  zároveň prís tupom k  ich rodinnému domu –  OZ 

súhlasí  s  prevodom majetku spôsobom pred aja z  dôvodu osobi tného zreteľa,  

ktorý bude zverejnený na webovej  s t ránke obce a  po uplynut í  lehoty potrebnej  

na jeho zverejnenie  bude odpredaný ž iadateľom za cenu 8 EUR/m2  

 

Uznesením č.  185 /2017 OZ schvaľuje  

  prevod majetku spôsobom predaja z  dôvodu osobi tného zreteľa p.č.  1107 

zastavané plochy a  nádvoria o  výmere 187 m2 v  k.ú.  Rišňovce v  celost i  

Jozefovi  Zemanovi  a  manželke Jane Zemanovej ,  bytom Rišňovce č.  99  za 

cenu 8 EUR/m2 

 
Hla so v a nie :  za  9  p o s lanco v  ( In g .  Marek  Ard an ,  I ng .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t in  J áno š í k ,    

                                        Danka  J áno š íko vá ,  Mi ro s l av  J uran ,  F r a n t i šek  Ka u fma n,   

                                        J a rmi la  No vo sad o vá ,  Zd e na  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ž i tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrž a l  sa :  0  

 

     Občan Vil iam Ondrejka,  bytom Rišňovce č.  498 sa  sťažoval  verejnému 

ochrancovi  práv (ombudsmanovi)  na hlučnosť miestneho rozhlasu v  obci .  Na  

upozornenie ombudsmana obec požiadala Regionálny úrad verejného 

zdravotníctva v  Ni t re o  meranie hluku vznikajúceho pri  prevádzke obecného 

rozhlasu .  Na základe z is tených meraní  RÚVZ nariadi l  upraviť  celkový čas  

t rvania hlásení  obecného rozhlasu tak,  aby tento t rval  menej  ako 170 sekúnd 

v dennej  dobe.  Zníž i l i  sme hlasi tosť  už  na minimum a  snažíme sa dodržať  

nariadenie,  čo však  nie je  jednoduché.  Teraz  zase zaznamenávame opakované 

sťažnost i  občanov,  že nepočujú rozhlas .  V telefonickom rozhovore s  kanceláriou 
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ombudsmana nám bolo doporučené oznamy zverejňovať  na úradnej  tabul i  

a nevyhlasovať.  Poslanci  OZ vyjad ri l i  nespokojnosť  s  takýmto rozhodnut ím. 

Si tuáciu bude t reba r ieš i ,  pretože za jedného občana nebudú t rpieť  ostatní .  

 

 

Uznesením č.  186 OZ berie na vedomie  

  oznámenie RÚVZ v  Nitre,  podľa ktorého t reba upraviť  celkový čas  t rvania 

hlásení  obecného rozhlasu tak,  aby tento t rval  menej  ako 170 sekúnd 

v dennej  dobe  

 
Hla so v a nie :  za  9  p o s lanco v  ( In g .  Marek  Ard an ,  I ng .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t in  J áno š í k ,    

                                        Danka  J áno š íko vá ,  Mi ro s l av  J uran ,  F r a n t i šek  Ka u fma n,   

                                        J a rmi la  No vo sad o vá ,  Zd e na  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ž i tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

 

Rokovania obecného zastupi teľstva sa zúčastni la  r iadi teľka školy PaedDr.  

Lenka Proksová,  ktorá  informovala  poslancov o  počte det í  a  o  možnej 

organizáci i  edukácie v  MŠ v  školskom roku 2017/2018.  Na zápis  priš lo  24 det í .  

Z dôvodu navýšenia kapaci ty MŠ od septembra 2017 požiadala o  predbežnú 

obhl iadku pries torov RÚVZ.  V  súlade  s  §  28 ods.  9  zákona č.  245/2008 Z.z.  

a  odporúčaného návrhu je  možné po drobných úpravách zriadiť eš te jednu 

poldennú t r iedu s  kapaci tou 19 det í .   

Ing.  Ži tňáková sa informovala ,  podľa  čoho sú det í  pri j ímané do MŠ, či  sa 

zohľadňuje zamestnanosť rodičov.  P .  r iadi teľka jej  odpovedal a,  že toto nie je 

z  legis lat ívneho hľadiska možné a  det i  sa pri j ímajú podľa dátumu narodenia.  

P.  Ži tňáková na to  reagovala,  že to  nie je  pre rodičov  výhodné,  nakoľko 

poldenná prevádzka pre  zamestnaných rodičov nič  r ieš i .  P.  r iadi teľka povedala,  

že spravi la  maximum čo sa  dalo –  zvýši l i  celodennú kapaci tu o  10 det í  

a vytvori l i  aspoň poldennú prevádzku.  

Občan p.  Ondrejka poukázal  na to ,  že nové zdravotné s t redisko je  skolaudované 

a aj  tam by sa dal i  vytvoriť  pries tory pre MŠ.  

P.  Hudáková informovala poslancov,  že sme 2 x  podal i  ž iadosť  na výstavbu 

novej  materskej  školy.  Avšak na základe schválených kr i tér i í  by sme dosta l i  

f inančné prostr iedky len na novopri jaté  det í  (rozšírenú kapaci tu)  cca 40 det í ,  čo 

predstavuje čias tku cca 405 t is .  EUR. Rozpočet  na výstavbu je mil ión eur .  

Argumentoval i  sme tým, že obec  samostatnú MŠ ani  nemá,  pretože táto je  

umiestnená v  priestoroch základnej  školy,  ktorá ich už  momentálne potrebuje 

pre svoje účely.   

P.  Ing.  Ži tňáková poukázala na to ,  že treba teda využiť  pries tory,  ktoré mám e,  

teda aj  nové zdravotné s t redisko.  P .  Hudáková na to  reagovala,  že je  potrebné 

presťahovať lekárov ,  pretože RÚVZ hrozí  zatvorením ambulanci í .    

 

P riadi teľka ďalej  informovala o  počte  det í  v  ZŠ. V  školskom roku 2017/2018 

podľa terajš ích údajov budú mať 1 97 ž iakov,  z  toho 95 chlapcov a  102 dievčat .  

186 ž iakov sa prihlási lo  na náboženskú výchovu,  9  na et ickú výchovu a  2  det i  

na evanjel ickú výchovu.  

 

Ďalej  p .  r iadi teľka zodpovedala pos lancom na otázky ohľadne krúžkovej 

činnost i  a  asis tentov uči teľov.  
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Základná škola  s  materskou školou predloži la  ž iadosť  o  určenie príspevku za 

pobyt  dieťaťa v  MŠ a  raňajš í  pobyt  dieťaťa v  školskom klube det í .  

Doterajš í  poplatok v  zmysle VZN č.  2/2011 za celodenný pobyt  ž iaka v  MŠ je 

8,30 EUR. Škola navrhuje poplatok 10 EUR za c elodenný pobyt  a  5  EUR za 

poldenný pobyt .  Poplatok za celodenný pobyt  v  ŠKD je 8 EUR. Za ranný 

školský klub navrhuje škola poplatok 2 eurá.  

 

Poplatky je  potrebné r ieš iť  všeobecne záväzným nariadením, ktorého návrh musí  

byť zverejnený na úradnej  tabul i  obce  minimálne 15 dní  pred jeho schválením 

v obecnom zastupi teľstve.  Preto dnes nie je  možné VZN pri jať ,  bude 

vypracovaný návrh ,  ktorý bude zverejnený a  na ďalšom zasadnut í  bude 

schválený.  

 

Ing.  Ži tňáková navrhla,  že zasadnut ie OZ môže byť aj  v  auguste,  aby bo l i  

poplatky platné od 1 .9.2017.  

 

 

Uznesením č.  187/2017 OZ berie na vedomie  

  informáciu p.  r iadi teľky PaedDr.  Lenky Proksovej  o  počte det í  a  o  možnej  

organizáci i  edukácie v  MŠ v  školskom roku 2017/2018 a  o  počte ž iakov 

v Základnej  škole s  materskou školou v  školskom roku 2017/2018  

 

 
Hla so v a nie :  za  9  p o s lanco v  ( In g .  Marek  Ard an ,  I ng .  P e te r  Hrab á r ik ,  Mgr .  Mar t in  J áno š í k ,    

                                        Danka  J áno š íko vá ,  Mi ro s l av  J uran ,  F r a n t i šek  Ka u fma n,   

                                        J a rmi l a  No vo sad o vá ,  Zd e na  Zad rab a j o vá ,  I ng .  J ana  Ž i tňá ko vá )  

                   p ro t i :  0  

                   zdrža l  sa :  0  

 

 

Ing.  Hrabárik informoval  poslancov,  že obec obdržala  Žiadosť o  vrátenie 

f inančných prostr iedkov z  Environmentálneho fondu vo výške 35  956,55 EUR 

a zaplatenie pokuty 1000 EUR za porušenie f inančnej  discipl íny.  Po uhradení 

budú vypočí tané penále.  Jedná sa o  časť  dotácie na zdravotné s t redisko.  Žiadosť 

bola postúpená právnemu zástupcovi  obce.  Pokiaľ  sa však budú musieť  vrát iť ,  

starosta obce preh lás i l ,  že pokuta a  penále nebudú hradené z  rozpočtu obce.  

K tomu mal  pripomienky p.  Ondrejka,  ktorý tvrdi l ,  že obec bude musieť  t ieto 

f inančné prostr iedky vrát iť ,  pretože bol i  poskytnuté na  konkrétne  položky 

a bude podané  t res tné oznámenie za subvenčný podvod.  

 

 

K bodu 9 

 

Diskusia 

 

V diskusi i  vystúpi l  občan p.  Milan Ondrejka.  

 

Okrem vrátenia f inančných prostr iedkov Environmentálnemu fondu,  bude 

musieť  obec zaplat iť  aj  ušlý z isk f i rme,  nakoľko mu doteraz  nebolo vydané 

búracie  a  stavebné povolenie –  starosta robí  prieťahy ,  stavebný úrad 
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neoprávnene od neho pýta záväzné s tanovisko obce,  obec mu nevydala súhlas  na 

malý zdroj  znečis tenia .  Aj  s tarostove veto uznesenia je  neplatné,  nakoľko nemá 

oporu v  zákone.   

Ing.  Hrabárik sa ho pýtal ,  aký ušlý z isk  má na mysl i ,  obecné zastupi teľstvo  

neschvaľovalo žiadnej  f i rme podnikateľ ský zámer .   Na to  mu p.  Ondrejka 

neodpovedal .   K tej to  problematike sa už  budú musieť  vyjadriť  kontrolné orgány 

a právni  zástupcovia .  

Ďalej  bude vymáhať nezaplatené faktúry –  účtovníčka obce mu odpovedala,  že 

obec ž iadne nezaplatené faktúry neeviduje –  faktúry,  ktoré f i rma TAWAL 

Construct ,  s . r .o .  Brat is lava zaslala v  decembri  2015 jej  bol i  ihneď vrátené aj  so 

sprievodným l is tom. Firma s i  však poštu neprevzala ,  a  tak sa považujú za 

doručené.  

 

P.  Ondrejka  ďalej  poukázal  na  vypúšťanie kalov v  objekte ČOV, sú  tam 

vykopané 4 jamy ,  do ktorých sa  permanentne kaly vypúšťajú,  v  ich okol í  je  

spálená t ráva   –  ako sa informoval  vo Výskumnom ústave pôdohospodárstva  

obec nemá udelenú  výnimku na vypúšťanie kalov do pôdy.  Podal  udania na 

prís lušné inšt i túcie.  Informoval  sa,  či  obec plat í  za vyvážanie kalov,  na čo mu 

účtovníčka odpovedala,  že teraz  nám fakturovala Západoslovenská vodárenská 

spoločnosť,  a .s .  Ni t ra čis tenie ČOV.  

Ing.  Hrabárik na to  reagoval ,  že podľa  jeho informáci í ,  ktoré bol i  poskytnuté 

dodávateľom ČOV ,  sú kaly ekologické,  dajú sa z l isovať a  použiť  ako hnoj ivo.   

 

Podľa vedomost í  p. Ondrejku sa p.  s tarosta vyhrážal  p .  Kuráňovej  prepustením 

zo zamestnania,  lebo mu niekto donáša,  že parkoval  pred je j  domom.  

Nakoľko p.  s tarosta bol  z  rokovania OZ ospravedlnený,  nebolo možné 

vysvet lenie z  jeho s t rany.  

 

Pán Ondrejka podal  udania na viaceré kontrolné orgány,  takže sa bude čakať  na 

výsledky kontrol .  

 

Rokovania sa zúčastni l  Ing.  Andrej  Biel ik ,  ktorý sa vrát i l  k  sporu medzi  jeho 

rodinou a  susedmi –  pani  Kukučkovou so synom. Poslanci  OZ mu odpovedal i ,  že 

sťažnosť jeho manželky už  bola v  programe a r iešenie uvedenej  s i tuácie dostanú 

písomne obe zúčastnené s t rany.  Poslanci  odporu či l i  pr i  každom incidente volať 

pol íciu .  

 

Rokovania obecného zastupi teľstva sa zúčastni l i  manžel ia Ľubomír a  Katarína 

Juríkoví ,  ktorí  sa priš l i  sťažovať na p.  s tarostu,  ktorý sa mal  v  materskej  škole 

pred p.  Kuráňovou aj  inými ľuďmi o  nich vyjadriť ,  že sú podvodníci  a  z lodej i .  

Nevie,  na základe čoho sa o  nich takto vyjadruje,  pretože pracujú a  r iadne sa 

starajú o  rodinu,  voči  obci  s i  plnia všetky povinnost i  a  nie sú s i  vedomí ani  

toho,  že by s tarostovi  niekedy ubl íž i l i .  Je toho názoru,  že verejne činná osob a  

by s i  nemala toto dovol iť .  Žiada,  aby mu to bolo t lmočené,  a  aby sa to  viackrát  

neopakovalo.  

Ing.  Hrabárik mu na to  odpovedal ,  že bude to  p.  s tarostovi  t lmočené a  navyše 

rokovanie OZ je nahrávané,  t akže s i  to  môže aj  vypočuť.   
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K bodu 10 

Záver  

 

Ing.  Hrabárik poďakoval  všetkým za účasť  a  zasadnut ie obecného zastupi teľstva 

ukonči l .  Zasadnut ie OZ bolo ukončené o  18,40 hod.  

 

 

 

Zapísala:  Anna Hudáková                                   . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  

 

                                                                        . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  

                                                                           Ing.  Peter Hrabárik  

                                                                   (poslanec poverený vedením OZ)  

 

 

Overovatel ia:   

Ing.  Jana Ži tňáková                                             . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  

 

Jarmila Novosadová                                            . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .    

   

 

 

 

 

 

 

 


